
 

 
 

 

Bestyrelsesmøde 
01.08.23 kl. 17.30 

Referent: Visse 

  

 

 

Deltagere: Visse, Glenn, Helene, Mette H, Mette V (online), Charlotte (online), Trine, (SUP) 

Afbud: Thomas 

 

Referat 

1. Godkendelse af, samt opfølgning på tidligere referater 

2. Dato for næste møde 

3. Orientering fra skolelederen (Biko) 

a. Elevansøgning og elevtal  

b. Arbejde pålagt i partshøring  

4. Plan frem til september  

5. Bestyrelses sammensætning 

6. Øvrigt 

1: Godkendelse Samtlige referater er godkendt 

Til videre arbejde skal bestyrelsen drøfte vores kommunikationsform  

Fremtidige referater 

• Godkendelse på efterfølgende møde 

• Hvis der er info der skal ud til forældrene kommer de det 

umiddelbart efter mødet. Så forældre ikke skal vente en måned på 

info i referat  

2: Dato for næste møde • Mandag d. 7/8 kl. 17.30 på skolen (Mette V deltager online)  

3: Orientering fra 
skolelederne  

Elevansøgning og elevtal  

• Status på børn 
o 15 betalte elever 
o 1 udfyldt indmeldelse 
o Totalt: 16 elever 
o 2 børn i proces 
o Delmål på 18 elever  

• Vi har ikke nået vores delmål.  

• Vi ønsker at give vores første infodag en chance. Om en uge ønsker 
vi at være 20 elever. Eleverne skal indmeldes senest mandag d. 7/8.  

• Der skal laves en udmelding til forældre. I denne mail skal 
situationen beskrives. Biko forsøger at nå de sidste 2 børn i 
morgen, så vi per 2/8 er 18 børn. Vi vil så melde dette ud til 
forældre. Hvis vi ikke når de 18 børn, så skal vi melde ud, at vi 
havde et delmål om 18 børn, og at vi pt har 16 børn, og 2 børn i 
proces.  

• Vi laver flyers til postkasserne i området 
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Arbejde pålagt i partshøring  

• Der er lagt supplerende undervisning fast i skemaet 

• Undervisningsmiljøvurdering er på hjemmesiden 

• Elevernes udbyttet af skoleåret. Vi mener at vi efterlever alle krav, 
og derfor har vi samtale med UVM d. 2/8 omkring hvad de præcis 
ønsker. Frist for dette er 2. Okt. Biko tydeliggøre, at så snart UVM 
har præciseret vil materialet blive lavet.  

• Der er styr på timetal bagudrettet og fremadrettet  

• Biko har en klar fornemmelse af, at vi er ude af tilsynet. Biko 
argumentere for, at deres kritik er bagudrettet. Han mener at 
skolen har rettet op på disse punkter, hvorfor han tror at vi kan 
lægge tilsynet bag os. Når vi altså har gennemført de påbud 
styrelsen har givet os 

4: Plan frem til september Generalforsamling i august 

• Ændre vedtægter  
o Vi lægger op til at ændre antal bestyrelsesmedlemmer fra 7 

til min. 5, og antal forældre fra 4 til min. 3 personer.  

• For nye forældre  

• Dato for generalforsamlingen fastsættes på næste møde 
Partshøring  

• Se ‘Arbejde pålagt i parthøring’ i punkt 3 

5: Bestyrelses 
sammensætning 

Bestyrelsen  
- Hvor mange forældre er vi i bestyrelsen efter august?  

- Punkter flyttes til næste møde  

 

6. Øvrigt Opstartsgebyr for august 

• Opstartsgebyr forbliver 2.500 kr. 

• Vi skriver på hjemmesiden, pt har vi 4 fripladser til skolen. En 

friplads indebærer fritagelse fra optagelsesgebyr og nedsat 

forældrebetaling    

Øge Bikos råderum for fra 5.000 til 7.000kr  
 
 

 

Næste bestyrelsesmøde: Mandag d. 7/8 17.30  

 

 


